

**“Bulahan ang tawo kansang sala gipasaylo,
kansang sala gitabonan!” Salmo 32:1**

Ang sayop nga mga butang nga atong gibuhat (sa Bibliya gitawag nga mga sala) nagpahimulag kanato gikan sa Diyos. Kinahanglan nga kita pasayloon sa Diyos aron mahimong matarung uban sa Dios ... nga andam alang sa kahangturan. Ang kapasayloan sa Bibliya dili ang pag-ingon sa Dios nga dili Niya tagdon ang maong mga sala ug papason ang walay kataposang silot alang niadtong mga sala. Dili, kana nga silot kinahanglang bayran. Ang maayong balita (ang Ebanghelyo) mao nga si Jesus [ang walay sala nga Dios-tawo] nagbayad daan niana nga silot alang kanimo pinaagi sa Iyang dugo sa pagkamatay didto sa Krus. Sa usa ka paagi, Siya mipuli kanimo. Si Jesus nahimong imong sakripisyo nga kapuli. Apan dili kana igo. Kana nga bayad kinahanglan nga ipahamtang kanimo ... nga gi-pautang sa imong asoy. Ang mahinungdanon nga pangutana mao, Sa unsang paagi mahitabo kana? Kini mahitabo kung ikaw maghinulsol (mobalik ngadto sa Dios gikan sa imong mga sala) ug mosalig kang Jesus. Ug unya, diha lamang, ikaw gipasaylo sa Dios.

ATONG PROBLEMA ... PAGBULAG

“Kay ang tanan nakasala ug nakabsan sa himaya sa Dios.” Roma 3:23

“Ang inyong mga kasaypanan nakapahimulag kaninyo ug sa inyong Dios, ug ang inyong mga sala nakatago sa Iyang nawong gikan kaninyo.” Isaias 59:2

“Paghatag ug silot niadtong wala makaila sa Diyos, ug niadtong wala motuman sa Maayong Balita sa atong Ginoong Jesus. Kini nga mga tawo mobayad sa silot sa walay kataposang kalaglagan, gikan sa presensya sa Ginoo ug gikan sa himaya sa Iyang gahom.” 2 Tesalonica 1:8-9

“Kay ang bayad sa sala mao ang kamatayon, apan ang grasya sa Dios mao ang kinabuhing dayon diha kang Kristo Jesus nga atong Ginoo.” Roma 6:23

“Kay samtang wala pa kitay mahimo, si Kristo namatay sa hustong panahon alang sa mga dili diosnon.” Roma 5:6

SOLUSYON SA DIOS ... PAGPULI

“Kay gihigugma pag-ayo sa Dios ang kalibutan, nga tungod niana gihatag niya ang Iyang bugtong nga Anak, aron ang tanan nga mosalig kaniya dili malaglag, kung dili makabaton ug kinabuhi nga walay katapusan.” Juan 3:16

“Niini mao ang gugma, dili nga kita nahigugma sa Dios, kung dili nga Siya nahigugma kanato ug nagpadala sa Iyang Anak aron mahimong halad sa pagpasig-uli [makatagbaw nga sakripisyo] alang sa atong mga sala.” 1 Juan 4:10

“Apan ang Dios nagpakita sa Iyang kaugalingong gugma alang kanato, nga samtang kita mga makasasala pa, si Kristo namatay alang kanato.” Roma 5:8

“Siya sa Iyang kaugalingon mipas-an sa atong mga sala diha sa Iyang lawas didto sa krus, aron kita mamatay ngadto sa sala ug mabuhi alang sa pagkamatarung.” 1 Pedro 2:24

“Apan ang tanan nga midawat Kaniya [Jesus], ngadto kanila Iyang gihatag ang katungod nga mahimong mga anak sa Dios, niadtong mosalig sa Iyang ngalan,” Juan 1:12

**ANG IMONG DALAN NGADTO SA PAGPASAYLO ... SA PAGTOO KANG JESUS**

“Tungod Kaniya [Jesus] ang tanang propeta nagpamatuod nga pinaagi sa Iyang ngalan ang matag usa nga mosalig Kaniya makadawat sa kapasayloan sa mga sala,” Buhat 10:43. “Kay tungod sa grasya kamo naluwas pinaagi sa pagtuo; ug kini dili gikan sa inyong mga kaugalingon, kini mao ang gasa sa Dios; dili resulta sa mga buhat, aron walay makapasigarbo,” Efeso 2:8-9. Mahimo kang motuo (dili lang motuo mahitungod) kang Jesus pinaagi sa paghinulsol ... nga mao, pinaagi sa pagdangop diha sa pagtuo ngadto kang Jesus. Kini nga pag-ampo usa ka paagi aron mahimo nimo kana. Dili kini usa ka panumpa o pagkanta. Pag-ampo niini kung kini tinuod nga tinguha sa imong kasingkasing.

Minahal nga Dios,

Giangkon ko ang akong panginahanglan ... ako usa ka makasasala.

Naghinulsol ako ... Midangup ako Kanimo gikan sa akong sala.

Nagatoo ako kang Jesus ... nga ingon nga Dios, Siya namatay sa krus alang kanako.

Gidapit nako Siya nga mahimong akong Manluluwas.

Amen

Si Jesus mibayad sa silot sa imong mga sala. Ug pinaagi sa pagsalig kang Jesus, ang Iyang bayad nahimo nang imong bayad. Gipasaylo ka sa Diyos. Ug si Jesus miingon nga ikaw luwas alang sa tanan sa kahangturan, Juan 3:16.

Kung tinud-anay ka nga nag-ampo niana nga pag-ampo, ikaw gipasaylo sa Dios ug luwas ka uban Kaniya hangtod sa kahangturan. Ang sakripisyo nga kamatayon ni Jesus naghatag ug kapasayloan kanimo. Ang Dios misaad nga kamo karon adunay kinabuhing dayon ingon nga inyong panag-iya karon ... nga kamo dili modangat sa paghukom ... ug nga kamo milabang gikan sa kamatayon ngadto sa kinabuhi, Juan 5:24. Lig-on ka tungod kay walay maka-ilog kanimo gikan sa Iyang makagagahom nga kamot. Siya nagkupot kanimo dili ikaw nagkupot Kaniya. Si Jesus miingon, "*Ako naghatag kanila ug kinabuhing dayon, ug sila dili gayud malaglag; ug walay bisan kinsa nga maka-ilog kanila gikan sa akong kamot. Ang akong Amahan, nga naghatag kanila kanako, labaw sa tanan; ug walay makahimo sa pag-ilog kanila gikan sa kamot sa Amahan,*" Juan 10:28-29.

Kung dili ka pa andam sa pagsulti niana nga pag-ampo, himoa kini nga imong pinakauna nga prayoridad. Ang imong desisyon adunay mahangturong importansya ug sangputanan. Wala nay ikaduha nga kahigayonan lapas sa lubnganan, "*Nakatakda alang sa mga tawo nga mamatay sa makausa, ug human niini moabut ang paghukom,*" Hebreohanon 9:27. Kung ikaw adunay wala matubag nga mga pangutana nga makababag sa imong desisyon, pakigsulti sa tawo nga naghatag niini kanimo.

Mga Ilustrasyon ug Kahulogan

Pagpasaylo.

Pagpasaylo. Ang pagpasaylo sa Bibliya nagkinahanglan ug bayad sa silot sa atong sala. Ang silot sa sala mao ang walay katapusan nga pagkahimulag gikan sa Dios. Ang pagpasaylo sa Bibliya mao ang pagbalhin sa imong sala ug ang silot niini gikan kanimo ngadto kang Hesus. Gihatag sa Dios ang atong sala ug ang silot niini ngadto kang Hesus nga walay sala. Ug unya gihatag sa Dios ang Iyang pagkamatarong kanato. Morag adunay duha ka libro sa Langit. Ang una, ang imong libro sa listahan, adunay marka niini alang sa matag sayop nga butang nga imong nahimo sukad. Ang mga panid niini gitabonan sa mga marka. Ang Bibliya tin-aw nga nag-ingon nga ang pipila ka mga butang nga atong gibuhay mao ang sala (mga sala sa pagbuhay) ug ang pipila ka mga butang nga wala nato buhata mao ang sala (mga sala sa pagkawala). Bisang ang pipila ka mga hunahuna mahimong makasasala. Ang tulo ka sala kada adlaw katumbas sa 1,000 kada tuig. Sa tibuok kinabuhi, daghan kana nga mga sala. Ang laing basahon mao ang basahon sa talaan sa walay sala nga si Jesus. Ang mga panid niini limpyo ug walay buling. Kung motuo ka kang Jesus, sama ra nga gibaylo ang mga hapin sa maong duha ka libro. Unya ang libro sa listahan nga adunay imong ngalan hingpit nga limpyo. Ang imong sala ug ang silot niini wala na.

Usa ka tinuod nga solusyon.

Si Jesus miingon, "*Ako mao ang dalan, ug ang kamatuoran, ug ang kinabuhi; walay makaadto sa Amahan gawas kung pinaagi Kanako,*" Juan 14:6. Ang solusyon sa Bibliya sa atong tungod sa sala nga pagkabulag sa Diyos talagsaon. Ang ubang mga relihiyon nagkinahanglan kanato sa pag-atubang sa kahangturan uban sa atong mga sala sa paglaum nga bisang unsa nga dios nga anaa didto makalimot sa atong mga sala. Ang paagi ni Jesus talagsaon tungod kay kini nagpasaylo sa atong mga sala ... naghugas kanato nga limpyo. Unya kita moatubang sa Dios ug sa kahangturan uban sa atong mga sala gipapas tungod kay sila gibalhin ngadto kang Jesus. Si Apostol Pedro miingon, "*Walay kaluwasan kang bisang kinsa pa; kay wala nay laing ngalan ilalom sa langit nga gikahatag sa mga tawo, nga pinaagi niini kita maluwas,*" Buhat 4:12. Si Apostol Pablo misulat, "*Kay adunay usa ka Dios, ug usa usab ka tigpataliwala tali sa Dios ug sa mga tawo, ang tawo nga si Kristo Jesus, nga naghatag sa iyang kaugalingon ingon nga lukat alang sa tanan, ang pagpamatuod nga gihatag sa tukma nga panahon,*" 1 Timoteo 2:5-6. Ang dalan ni Jesus mao ang tinuod nga solusyon.

Pagtuo kang Jesus.

Ang pagtuo kang Jesus labaw pa sa *pagtuo mahitungod* kang Jesus. Hunahunaa nga ikaw usa ka pasahero sa eroplano nga naglupad taas ibabaw sa kabukiran sa dihang kalit nga ang mga makina mokalit ug pakyas. Ang eroplano mopaubos sa makusog nga pagkahagsa. Gisugo sa piloto ang tanan nga mag-taud sa usa ka parachute ug mogawas sa eroplano pinaagi sa abri nga pultahan. Nahibal-an nimo ang bahin sa mga parachute. Nakita nimo sila sa TV. Apan karon lahi na. Ang paggawas gikan sa abri nga pultahan sa eroplano nanginahanglan labaw pa sa *pagtuo bahin sa* usa ka parachute ... kinahanglan kini *pagtuo sa* usa ka parachute. Ug ang backpack sa usa ka manakaay dili masilbi. Ang imong pagkaluwas nanginahanglan sa husto nga parachute ... ang paggawas nga wala kini sigurado nga kamatayon. Ang paggawas gamit ang parachute usa ka 100% nga pasalig sa pagtuo. Mahimong adunay mga pagduhaduha ... apan ang pagkaluwas nanginahanglan hingpit nga pagsalig sa parachute. Si Jesus mao ang usa ka tinuod nga walay katapusan nga parachute. Lakang sa pagtuo. Salig diha Kaniya!

Instruksyon sa pag-imprenta. Gisugyot ang doble-panid nga pag-imprenta sa usa ka panid. I-printa sa kolor o sa itom ug puti.

Gipasaylo Sa Diyos © 2024 gimantala sa Acts One Eight ug gikan sa www.Gospel316.org. Mahimo nimong gawasnon ang pag-imprenta, pagkopya, pag-post, o pag-mensahe niini nga wala mausab uban niining tibuok nga pahayag nga gilakip. Bisang pa, mahimo nimong idugang ang imong ministeryo o ngalan o logo sa simbahan niini. Ang Acts One Walo gibase sa Bibliya lamang. Anaa kini aron sa pagtabang sa mga tawo nga makaabot sa pagtuo kang Jesukristo ug dayon motubo aron mahimong Iyang mga disipulo. Ang mga serbisyo sa paghubad alang sa dili English nga mga bersyon gihatag sa www.ChristianLingua.com. Ang mga kinutlo sa Bibliya sa orihinal nga English nga bersyon gikan sa New American Standard Bible (NASB). Ang mga kinutlo sa Bibliya niini nga bersyon kay gikan sa "Ang Bag-ong maayong balita".

